
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Spojenej škole Belá, 

Oslobodenia č. 165, 013 05  Belá, 

konaného dňa 21.03.2018 

 

 

Prítomní: 10, podľa prezenčnej listiny 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Voľba zapisovateľa zápisnice 

3. Oboznámenie s rozpočtom školy na rok 2018 

4. Oboznámenie s personálnymi zmenami na školský rok 2018/2019 

5. Rôzne  

6. Uznesenie 

7. Záver 

 

K bodu 1: 

 Zasadnutie Rady školy otvorila predsedníčka PaedDr. Anna Babišová, privítala členov a 

oboznámila ich s programom zasadnutia. Na zasadnutí bolo prítomných 7 členov RŠ (prezenčná 

listina), hosťami boli riaditeľka školy Ing. Anna Přechová a zástupkyne Mgr. Irena Kolčáková a 

Mgr. Viera Stráska. 

 

K bodu 2: 

 Za zapisovateľku zápisnice bola zvolená Mgr. Martina Ďurinová. 

 

K bodu 3: 

 Pani riaditeľka oboznámila prítomných s rozpočtom na rok 2018. Popri tom zoznámila 

prítomných s plánom prípravy polytechnickej učebne, ktorá by mala mať 17 + 1 počítač. A  

požiadala i o pomoc so získaním starších monitorov na dovybavenie tejto plánovanej učebne. 

  

K bodu 4: 

 V ďalšom bode oboznámila pani riaditeľka o personálnych zmenách na školský rok 

2018/2019. Nakoľko od roku 2014/2015, kedy na našej škole bolo 22 tried, poklesol počet tried na 

17.  Táto klesajúca tendencia  bude žiaľ pokračovať i v ďalších obdobiach, takže bude musieť dôjsť 

k zníženiu počtu učiteľov na našej škole. Pri tomto rozhodovaní bude ako 1. kritérium braná 

odbornosť pedagógov. K tomuto kroku by malo prísť koncom mája resp. začiatkom júna tohto roku. 



K  bodu 5: 

 Pani riaditeľka školy Ing. Anna Přechová informovala prítomných o stave riešenia problému 

s parkovaním a dopravou v blízkosti školy. Obecný úrad písomne informoval o tom, že v čo 

najkratšom čase bude osadené dopravné značenie o zákaze vjazdu – s výnimkou zamestnancov  

školy, obyvateľov bytovky a zásobovania. Pani riaditeľka chce toto doplniť stojanmi s reťazou. 

Príjazd k priestorom školy bude upravený – ohraničený pneumatikami, aby sa ochránili zatrávnené  

plochy. Pneumatiky by mal zabezpečiť obecný úrad, farby na ich natretie pani riaditeľka získala od 

sponzorov. Pracovníci obecného úrada by mali pomôcť i pri presune zeminy a úprave terénu 

parkoviska pre zamestnancov školy.  V prípade potreby prisľúbil pomoc s technikou pán Vrábel R.  

 Záhradkári by mali pomôcť v školskom sade pri starostlivosti o ovocné stromy ako i pri 

budovaní záhonov za školou. 

 Pani riaditeľka informovala  o výsledkoch monitoru T5. Po zhodnotení výsledkov 

informovala pani zástupkyňa Kolčáková o krokoch do budúcich rokov, ktoré by mali zlepšíť 

výsledky naších žiakov a pomôcť im lepšie sa na monitor pripraviť. Už v štvrtom ročníku budú 

žiaci pracovať so zošitmi z matematiky a zo slovenského jazyka, ktoré im budú musieť zakúpiť 

rodičia. Škola zakúpi licenciu na využívanie interaktívnych aktivít, ktoré by mali tiež prispieť k 

lepšej príprave žiakov na monitor. 

  Asistent učiteľa – pani riaditeľka informovala i o projekte ohľadom plného úväzku pre 

asistenta učiteľa. Malo by sa jednať o zmluvu na 3 roky. Asistent učiteľa by mal byť pre žiaka 

v treťom ročníku. 

 Diskutovalo sa i o osamostatnení sa základnej školy od materskej školy a základnej 

umeleckej školy. Prítomní sa vyjadrili o pozitívach tejto možnej zmeny. Dôležité je však doštudovať 

zmluvy kvôli výpovednej lehote. 

 Pani riaditeľka požiadala pána Ondrišíka, či by nebol ochotný v budúcom školskom roku 

viesť krúžok programovania, nakoľko žiaci ôsmeho ročníka prejavili záujem o takýto krúžok. Pán 

Ondrišík sa vyjadril, že bude ochotný v prípade skutočného záujmu zo strany žiakov takýto krúžok 

viesť. 

 Ďalej sa diskutovalo i o probléme dopravy do Lysice  v popoludňajších hodinách. Žiaci, 

ktorí navštevujú športové triedy, ale i rôzne krúžky v popoludňajších hodinách sa ich nemôžu 

zúčastňovať, pretože pri presune do Lysice sú vystavovaní veľkému riziku v rámci cestnej 

premávky. Preto sa riešilo i prezistenie spojov na SAD a možnosti doplniť trasu autobusu zo Žiliny 

do Lysice – cez Belú v čase 15:45 – 16:00. 

 

 Termín ďalšieho stretnutia bol dohodnutý na 24.05.2018 o 16:00 hod. 

 



K bodu 6: 

 Rada školy vzala na vedomie a schválila: 

- voľbu zapisovateľky zápisnice – Mgr. Martina Ďurinová; 

-  rozpočet školy na rok 2018 

-  personálne zmeny na školský rok 2018/2019 

-  riešenie parkovania a úpravu okolia školy 

-  zvýšenie kvality prípravy žiakov na monitor v piatom ročníku 

-  poistenie školy a žiakov 

-  plný úväzok pre asistenta učiteľa 

-  osamostatnenie ZŠ 

-  krúžok programovania – pán Ondrišík 

-  spojenie SAD do Lysice 

 

K bodu 7: 

 Na záver predsedníčka Rady školy  PaedDr. Anna Babišová poďakovala všetkým 

prítomným za účasť. 

 

 

V Belej 22.03.2018      Zapísala: Mgr. Martina Ďurinová 


